
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 915

Har ministeren initiativer på vej, der kan afhjælpe det problem, som blandt an-

dre Friluftsrådet gentagne gange har påpeget, nemlig at nedlæggelse af

markveje i det åbne land medfører en forringet adgang til naturen? Der henvi-

ses eksempelvis til indlægget bragt på www.friluftsraadet.dk den 29. maj 2018

”Adgang til naturen skal forbedres”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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